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Jakub Vosáhlo

Fialu nakopou. Foldyna a Rajchl svorně pod Řípem o
budoucnosti

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fialu-nakopou-Foldyna-a-Rajchl-svorne-pod-Ripem-o-budoucnosti-760340

21.08.2024 11:45 | Reportáž

PRO, SPD a Trikolora zahájily svou předvolební kampaň v
Ústeckém kraji, kde očekávají jeden z nejlepších výsledků. Pod
horou Říp zasadily lípu a představily kandidáty. „Naše strany
mají velmi podobné vidění světa,“ vysvětloval Jindřich Rajchl.
Lídr kandidátky Jaroslav Foldyna věří, že společně nakopou
Fialu do kotníků a ukončí „hrůzovládu“.
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Ústí není Praha, gradoval svůj projev předseda PRO Jindřich Rajchl
a mezi několika desítkami posluchačů tím vyvolal úsměv. Všichni si
vzpomněli na filmovou hlášku o pražském falešném pinglovi, který
vyrazil krást na sever.

„Praha je místem blahobytu, Ústecký kraj je odpadkovým košem
republiky,“ řekl k tomu pro ParlamentníListy.cz Jaroslav Foldyna,
který zde povede společnou kandidátku SPD, Trikolory a strany
PRO.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fialu-nakopou-Foldyna-a-Rajchl-svorne-pod-Ripem-o-budoucnosti-760340
https://www.facebook.com/share.php?u=http://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fialu-nakopou-Foldyna-a-Rajchl-svorne-pod-Ripem-o-budoucnosti-760340&title=Fialu%20nakopou.%20Foldyna%20a%20Rajchl%20svorn%C4%9B%20pod%20%C5%98%C3%ADpem%20o%20budoucnosti
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Kampaň společně zahájili symbolicky pod horou Říp, která navazuje
Ústecký kraj na dějiny celého českého národa. Na zahájení dorazil
předseda PRO Jindřich Rajchl a místní kandidáti.

Všichni se shodli, že spolupráce SPD a PRO, která se poprvé zkouší
při letošních krajských volbách, je perspektivním projektem i pro
příští volby sněmovní.

„Jsem o tom přesvědčen. Naše strany mají velmi podobné vidění
světa,“ řekl k tomu pro ParlamentníListy.cz Jindřich Rajchl.
Programové rozdíly existují, ale „rozhodně se neliší tak, jako některé
strany pětikoalice“.

V projevu pak vzpomínal, jak s Foldynou stáli společně na
demonstraci na Václaváku a nyní je rád, že mohou stát „jako jeden
tým“ pod Řípem.

Základní shoda je podle Rajchla na tom, že na prvním místě mají být
české zájmy, což dnes řada lidí necítí. Naopak si ve vlastní zemi
připadají spíše jako cizinci.

„Pro příští parlamentní volby bude jedna jediná zásadní otázka:
Jestli chcete, aby se hlavní město České republiky jmenovalo
Brusel, nebo Praha,“ uzavřel.

Nižší desítky diváků na louce pod Řípem zhodnotil Jindřich Rajchl
slovy „více než členů TOP 09“.

„Dlouhou dobu jsem usiloval, aby došlo ke spojení národně
konzervativních sil, lidí, kteří vidí situaci podobně, lidí, kteří už se dál
nechtějí dívat na ten zmar, který předvádí nejen Fialova vláda, ale i
celá řada rad v krajích.“

„Voliči po nás chtějí, abychom se spojili i my a skončili s touto
vládou, která vykořisťuje naši zemi,“ říká k tomu Jaroslav Foldyna.

„My nebojujeme s Jindřichem Rajchlem, my bojujeme s Petrem
Fialou,“ shrnul.
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Fotogalerie: - Mimořádná rada ČT

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mimoradna-rada-CT-13828#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mimoradna-rada-CT-13828#2
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https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mimoradna-rada-CT-13828#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mimoradna-rada-CT-13828#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mimoradna-rada-CT-13828#5
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Do krajských voleb bude lídrem společné kandidátky Jaroslav
Foldyna, nejvýraznější tváří PRO bude z posledního místa
ekonomická expertka strany Ivana Turková. Ta chce využít
zákonodárné pravomoci krajských zastupitelstev ke změně
legislativy, která by peníze na sociální podporu dostala od
neziskovek ke skutečně potřebným.

Na kandidátce se objeví i populární tvář Litvínova i celého kraje
Vladimír Růžička. Hlavní celebritou mítinku pod Řípem byl právě
kapitán z Nagana. „Já se musím vyfotit s Růžou, ať nas*ru švagra,“
ozvala se na celé kolo jedna z divaček. Jinak trenéra mistrů světa
žádali o foto i kolemjdoucí.

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mimoradna-rada-CT-13828#6
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Představili se i kandidáti do Senátu, mezi kterými zářil Zdeněk Žák.
Někdejší ministr dopravy ve vládě Jiřího Rusnoka se uchází o
mandát v obvodě Teplice, kde ještě před šesti lety kraloval populární
Jaroslav Kubera.

„Kubera nastavil tak vysokou laťku, že vlastně všichni jeho
následovníci občany zklamali, když zjistili, že nejsou taková
osobnost. Já jim nabízím svou osobnost, která není kuberovská, ale
je stejně silná,“ uvedl pro ParlamentníListy.cz kandidát.

Fotogalerie: - Lichtenštejnské artefakty

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Lichtenstejnske-artefakty-13826#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Lichtenstejnske-artefakty-13826#2
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https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Lichtenstejnske-artefakty-13826#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Lichtenstejnske-artefakty-13826#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Lichtenstejnske-artefakty-13826#5
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Lídr krajské kandidátky Jaroslav Foldyna pro ParlamentníListy.cz
řekl: „Ústecký kraj je vykořeněný, už od roku 1945, přes rok 1948,
přes léta normalizace, kdy se tu budoval těžký průmysl, pak přišel
rok 1989, který se tu promítl velmi necitlivě. My jsme se tu stali
odpadkovým košem pro republiku a jako v odpadkovém koši se tu
taky žije. Lidi tady nejsou doma. Je třeba udělat vše proto, aby
neodcházeli.“

To podle něj zahrnuje vytvoření podmínek především v oblasti
bezpečnosti. „Je tu množství nepřizpůsobivých. A to nesouvisí s
etnikem, jsou to prostě ti, kteří ač mohou pracovat, tak se nechají
živit,“ vysvětluje.

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Lichtenstejnske-artefakty-13826#6
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Zmínil také nadstandardní množství drogově závislých a historicky
danou velkou koncentraci nekvalifikovaných pracovníků. Rozlehlý
horský kraj má také zásadní problém s dostupností zdravotnictví.

Během svého projevu na pódiu se rázný poslanec „rozjel“ ještě více
a hovořil o „vymetení“ premiéra Fialy. „Přijďte k těm volbám, a
nakopeme společně Fialu. Do kotníku,“ vyzval publikum.

Fotogalerie: - Modlitba za mír a český národ

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Modlitba-za-mir-a-cesky-narod-13823#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Modlitba-za-mir-a-cesky-narod-13823#2
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https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Modlitba-za-mir-a-cesky-narod-13823#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Modlitba-za-mir-a-cesky-narod-13823#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Modlitba-za-mir-a-cesky-narod-13823#5


11/14

Pod Řípem se podepisovala i petice proti indoktrinaci LGBTQ
ideologií na českých školách. Podle Jindřicha Rajchla není namířena
proti žádnému příslušníku sexuální menšiny, ale proti ideologickému
konceptu, který je nezletilým žákům předáván.

„To se děje už v současné době. Nemyslete si, že je to věc, která
teprve přijde,“ varoval Jindřich Rajchl u petičního stánku.

V projevech se hodně hovořilo o Řípu jako o počátku státnosti, a
řečníci jej využívali jako paralelu nového začátku.

Symboliku ještě povzbudilo společné sázení lípy, o které někteří
poznamenali, že je to slovanský strom.

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Modlitba-za-mir-a-cesky-narod-13823#6
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„Musíme nejdřív vyhrát v obcích a krajích, a pak nakonec si
vezmeme zpět vládu,“ nabádal Jaroslav Foldyna. Ústecký kraj by
měl být jedním z těch, kde opozice zaboduje nejvýrazněji.

Psali jsme:

Jednotka trapnosti – jedno Šídlo. Rajchl, peníze
a novináři
Vlezou vám do domu kvůli mobilizaci. Rajchl
odhalil Černochovou
Zvrácenost, hnus, úchylky. Západ nemůže
přežít. Na výběr podle Foldyny bude islámská
nebo ruská sféra
My víme, jak to bylo. Foldyna vynáší věc
ohledně BIS
Přidejte si PL do svých oblíbených zdrojů na
Google Zprávy. Děkujeme.

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

131-981500247/0100
QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jednotka-trapnosti-jedno-Sidlo-Rajchl-penize-a-novinari-760264
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jednotka-trapnosti-jedno-Sidlo-Rajchl-penize-a-novinari-760264
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vlezou-vam-do-domu-kvuli-mobilizaci-Rajchl-odhalil-Cernochovou-760233
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vlezou-vam-do-domu-kvuli-mobilizaci-Rajchl-odhalil-Cernochovou-760233
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zvracenost-hnus-uchylky-Zapad-nemuze-prezit-Na-vyber-podle-Foldyny-bude-islamska-nebo-ruska-sfera-758917
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zvracenost-hnus-uchylky-Zapad-nemuze-prezit-Na-vyber-podle-Foldyny-bude-islamska-nebo-ruska-sfera-758917
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/My-vime-jak-to-bylo-Foldyna-vynasi-vec-ohledne-BIS-754119
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/My-vime-jak-to-bylo-Foldyna-vynasi-vec-ohledne-BIS-754119
https://news.google.com/publications/CAAqBwgKMPC5pQsww8S9Aw?hl=cs&gl=CZ&ceid=CZ%3Acs
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 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co
chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli?
Zaregistrujte se ZDE.
reklama

Článek obsahuje štítky

Foldyna , Ústecký kraj , SPD , krajské volby , Rajchl , PRO

Váš názor?

Může SPD a PRO vykopat Fialovu vládu?
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MUDr. Jiří Mašek byl položen dotaz

Multikulturalismus je jako experiment, který selhal

Souhlasím, ale když jsem četl váš komentář, napadly mě dvě
otázky. 1. Co si myslíte aktuální o kampani SPD, hlavně o jejich
krvavém chirurgovi? 2. Jak byste hodnotil začlenění Ukrajinců u
nás?

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 4

 
 

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/MUDr-Jiri-Masek-120983
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/MUDr-Jiri-Masek-120983
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=158990

